
 
Beretning 2012. 
 
Hvad er der sket I året der gik I grundejerforeningen Ny Søndergaard? 
 
Jeg kom til sidste år som formand for bestyrelsen af vores grundejerforening 
Ny Søndergaard. Ved det formandsskift var det naturligt for mig at 
bestyrelsen(B) havde mulighed og lyst til at arbejde mere med 
“Foreningstanken”og på den måde involvere jer – grundejere endnu mere.  
 
Hvilke initiativer er så taget for at understøtte foreningstanken? 
 
Bestyrelsen har arbejdet med flere forskellige opgaver og disse har jeg valgt 
at inddele i 3 områder. 
 
1.  Nye initiativer 
 

- B. Valgte at åbner op for bestyrelsens møder – 
- Afholdt to beboermøder i forlængelse af aktivitetsudvalgets aktiviteter. 
- Medlem af frivillige centret Gentofte – laver diverse arrangementer, har 

man selv lyst til at arbejde frivilligt er dette en mulighed, 
grundejerforeningen har adgang til lokaler og printer m.m. 

- Etableret foredrag om Nabohjælp  
- Lavet velkomstbrev på opfordringer af en tilflytter fra sidste GF. 

 
2. Generelle informationer fra området  
 

- Trafiksikkerheden i området – diskuteret med kommunen 
- Information om nedsivning regnvand  
- Fjernevarme – Ulla Pilgaard holdt os opdateret starter 2014 

 
3. Lokale information fra grundejerforeningen 
 

- Aktivitetsudvalget – har haft forskellige interessante tilbud. 
- Trailerordning – fungere stadig godt 
- Lokalplanen – udfordres af tiderne  
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